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ΑΡΙΘΜΟΣ  ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  8

      Στη Λαμία και στην αίθουσα συνεδριάσεων Περιφερειακών Επιτροπών ( Λ. Καλυβίων
2, 3ος όροφος - Λαμία) σήμερα 31 Οκτωβρίου 2022 , ημέρα Δευτέρα και  ώρα 10:30 π.μ.
με τηλεδιάσκεψη στην αίθουσα συνεδριάσεων Περιφερειακών Επιτροπών (Λ. Καλυβίων 2,
3ος όροφος - Λαμία), η οποία σύμφωνα με α) το άρθρο 78 του ν. 4954/2022, β) την αρ.
πρωτ. 46681/13.07.2022 ενημέρωση ΥΠΕΣ και γ) την αρ. Δ1α/Γ.Π.οικ. 38083-30.06.2022-
ΦΕΚ-3367-30.06.2022-τεύχος-Β, θα πραγματοποιηθεί δια ζώσης και ταυτόχρονα με
τηλεδιάσκεψη, μέσω της εφαρμογής ΄΄ zoom ΄΄, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η
Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  με την 205/2019 (αρ. πρ. 7/
30-09-2019) απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, μετά
από την αριθμ. πρωτ: 243100/25-10-2022 πρόσκληση του προέδρου που επιδόθηκε
νόμιμα σε όλα τα μέλη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει
επί των κάτωθι θεμάτων της ημερήσιας διάταξης:

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση 7ου πρακτικoύ συνεδριάσεως στις  23 / 09/ 2022.
Εισηγητής : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κος Κυρμανίδης
Ηλίας

ΘΕΜΑ  2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για την ίδρυση πλωτής
μονάδας πάχυνσης σε θαλάσσια έκταση 20 στρεμμάτων, στη θέση ¨Όρμος Κόφινας¨, του
Δήμου Μαντουδίου - Λίμνης - Αγίας Άννας Νομού Ευβοίας, εντός της ΠΑΥ Β8, της
εταιρείας ¨Ε. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ & ΣΙΑ Ο.Ε.¨.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την περιβαλλοντική
αδειοδότηση νέου Σ.Β.Κ.Τ. με δρόμο πρόσβασης, της εταιρείας ¨WIND ΕΛΛΑΣ
ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΕΣ ΑΕΒΕ¨, με την από κοινού χρήση με την εταιρεία VODAFONE, με
κωδική ονομασία θέσης ¨ΝΕΡΑΙΔΟΛΑΚΩΜΑ 2 90131¨, στη θέση ¨Νεραϊδολάκωμα¨,
πλησίον Δεσφίνας, Δ.Ε. Δεσφίνας, του Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης



ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού
έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,71 MW της εταιρείας ¨ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨ επί του ρέματος ¨Ξεριές¨
Δ.Ε. Τιθορέας στο Δήμο Αμφίκλειας - Ελάτειας Ν. Φθιώτιδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού
έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,2 MW της εταιρείας ¨ ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨ στη θέση ¨Ρινόρρεμα¨ Δ.Δ.
Καλλιέων του Δήμου Δελφών στο Ν. Φωκίδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού
έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,18 MW  της εταιρείας ¨ ΠΑΜΒΩΤΙΣ ΕΝΕΡΓΙΑΚΗ Ο.Ε.¨ στη θέση
¨Αθανάσιος Διάκος¨ του Δήμου Δελφών στο Ν. Φωκίδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού
έργου (Μ.ΥΗ.Ε) ισχύος 1,96 MW της εταιρείας ¨Γ. ΒΑΣΙΛΑΣ MIKE στην περιοχή ¨Δάφνος¨
Δ.Ε. Βαρδουσίων και Λιδωρικίου στο Δήμο Δωρίδας Ν. Φωκίδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης.

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 28,5 MW της ¨VIORES MAE¨ στη θέση ¨Βαθειά
Λάκκα¨ του Δήμου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) νέου Σταθμού
παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας συνδυασμένου κύκλου με καύση φυσικού αερίου,
ονομαστικής ισχύος 651 MW, της εταιρείας ¨ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ Α.Ε.¨ που πρόκειται να
εγκατασταθεί εντός της Βιομηχανικής Περιοχής (ΒΙ.ΠΕ.) Θίσβης στην Περιφερειακή
Ενότητα Βοιωτίας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 10,8 MW της ¨ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ
ΡΙΤΣΩΝΑΣ ΙΚΕ¨ στη θέση ¨ΑΜΠΕΛΙΑ ΜΕΛΙΣΣΟΒΡΑΧΩΝ¨ των Δήμων Χαλκιδέων και
Θηβαίων στους Ν. Ευβοίας και Βοιωτίας αντίστοιχα.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθμού
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) με ονομασία ¨ΣΚΟΥΡΤΑ I¨ ισχύος 144 MW
της¨ Χ. ΡΟΚΑΣ ΑΒΕΕ¨ στη Δ.Ε. Δερβενοχωρίων του Δήμου Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης



ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθμού
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) ισχύος 200 MW στη θέση ¨Λικέρι¨ της
¨HELIOTHEMA ENERGY SINGLE MEMBER S.A.¨ στο Δήμο Θηβαίων Ν. Βοιωτίας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού
παραγωγής ηλεκτρικής  ενέργειας ισχύος 23,4 ΜW  της  ΄΄ WE GRAIGOS NEW
ENERGIES MIKE ΄΄  στη θέση  ¨ΣΤΑΥΡΟΣ - ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΣ ¨ των Δήμων Λοκρών και
Ορχομενού στους  Ν. Φθιώτιδας και Βοιωτίας αντίστοιχα.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου:
Κατασκευή και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ),
εγκατεστημένης ισχύος 52,8 MW της ΄΄GREEN REPOWER PHOTOVOLTAIC
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε. ΄΄ με ονομασία ¨ΟΜΟΡΦΗ ΛΑΚΚΑ¨ στις θέσεις ¨ΟΜΟΡΦΗ
ΛΑΚΚΑ - ΣΤΑΛΑ - ΛΙΘΑΡΟΣΤΡΟΥΓΚΑ - ΤΑΥΡΟΣ¨, στις Τ.Κ. Κυριακίου και Αγίας Άννας
και Αγίας Τριάδος και Λεβαδέων και των συνοδών του έργων, στις Δ.Ε. Λεβαδέων, Π.Ε.
Βοιωτίας, της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας¨.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β)
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής ισχύος 90 MW της ¨ ΜΥΤΙΚΑΣ
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ MIKE¨ στη θέση ¨ΜΥΤΙΚΑΣ¨ του Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης (ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ)

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) ΄΄ Αιολικό πάρκο
ισχύος 121,0ΜWστη θέση ΄΄ Ερημιά΄΄ Δ.Ε. Μαλεσίνης & Δ.Ε. Ουποντίων, Δήμου Λοκρών,
Π.Ε. Φθιώτιδας Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης.(ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ)

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 37,2 MW της ¨ WINDSPUR ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ
MIKE¨¨ στη θέση ¨ ΜΑΓΟΥΛΑ¨ των Δήμων Αλιάρτου - Θεσπιέων και Θηβαίων στο Ν.
Βοιωτίας.
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ.
Τερζής Αντώνης(ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ)

Δεδομένου ότι η εν λόγω συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε με τηλεδιάσκεψη, μέσω
της πλατφόρμας ΄΄zoom΄΄, συμμετείχαν τα μέλη:

κ. Κυρμανίδης Ηλίας, Πρόεδρος
   κ. Αποστολόπουλος Κων/νος, Π.Σ. , αναπληρωματικό μέλος
   κ. Μπουρμάς Ηλίας, Π.Σ. , τακτικό μέλος
   κ. Καλατζή Αικατερίνη, Π.Σ. , τακτικό μέλος



   κ. Κοροπούλη- Κατσιμίχα Βασιλική, Π.Σ. , τακτικό μέλος
   κ. Σωτηρόπουλο Κων/νος, Π.Σ. , τακτικό μέλος

κ. Καραβασίλη Ιουλία, Π.Σ. , τακτικό μέλος

Aπών: Τα τακτικά μέλη της επιτροπής κος Καραγιάννης Κων/νος, και Μελισσάρης
Ιωάννης  οι οποίοι και δεν αντικαταστάθηκαν.

στη συνεδρίαση παραβρέθηκε μέσω  της εφαρμογής ΄΄zoom΄΄ και  ο κ. Βούλγαρης
Αντώνιος Περιφερειακός Σύμβουλος της παράταξης ΄΄ Ελεύθερη Στερεά ΄΄,  ο οποίος
τοποθετήθηκε επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.

παραβρέθηκε επίσης με φυσική παρουσία στο χώρο ο κ. Τερζής Αντώνης, Προϊστάμενος
της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού.

Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ.
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας.

Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης:

ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

Ως ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ επανερχόμαστε στο ζήτημα της διαχείρισης των απορριμμάτων
στην Στερεά Ελλάδα γιατί οι εξελίξεις δεν είναι καλές και φυσικά δεν είναι προς το
συμφέρων το λαού της περιοχής.

1. Συνεχίζεται η διαμάχη στο επίπεδο του ΦοΔΣΑ Στερεάς Ελλάδας και μεταξύ των
Δημάρχων για την κατάληξη των απορριμμάτων της Νότιας Εύβοιας με ότι αυτό
συνεπάγεται…. Για να λυθεί το ζήτημα της διαχείρισης των Απορριμμάτων μέχρι
τον Απρίλη του 2023, χωρίς καμιά διασφάλιση για το τι θα γίνει μετά.
Ορθολογική εκτίμηση είναι πως δεν θα υπάρχουν καλύτερες προϋποθέσεις τότε….
Και το πρόβλημα θα οξυνθεί.
Δεν θα υπάρχουν νέοι διαθέσιμοι χώροι εκτός του ΧΥΤΑ Ιστιαίας και του ΧΥΤΑ
Δομοκού, που πέρα και παρά την θέληση του Δημοτικού Συμβουλίου εντάχθηκε
στον ΦοΔΣΑ Στερεάς Ελλάδας Α.Ε
Απόδειξη για τις επιπτώσεις των καθυστερήσεων μελετών κι έργων μέχρι να
«ξεπεραστούν» οι αντιθέσεις που εδράζονται στο ποιος θα κερδίσει από το
σκουπίδι-εμπόρευμα, είναι τα κωμικοτραγικά περιστατικά να κάνουν «βόλτες» τα
σκουπίδια του δήμου Κύμης Αλιβερίου στην Β. Εύβοια

2. Καθυστερεί απαράδεκτα η υλοποίηση του Περιφερειακού Επιχειρησιακού
Σχεδιασμού Διαχείρισης απορριμμάτων και φυσικά τα προβλεπόμενα έργα :
 Δεύτερο κύτταρο στην Λαμία.
 ΜΕΑ και ΧΥΤΥ στην Χαλκίδα.
 ΜΕΑ στην Λαμία.
 Νέο κύτταρο στο ΧΥΤΥ Θήβας.
 Η επέκταση της ΜΕΑ και του ΧΥΤΥ της Φωκίδας.

Σε όλες τις περιπτώσεις τα προβλήματα εστιάζονται στις Μελέτες περιβαλλοντικών
επιπτώσεων ( ΜΠΕ ) και φυσικά στην χρηματοδότηση, που δεν έχει
εξασφαλιστεί…. και σύμφωνα με όσα ισχύουν ( εφόσον δεν περιμένουμε να έχει



ολοκληρωθεί κανένα έργο ως τις 31/12/2023 ) οδηγείται στις Συμπράξεις Δημόσιου
και Ιδιωτικού τομέα ( ΣΔΙΤ )…..που σημαίνει ιδιωτικοποίηση και ανταποδοτικά τέλη.
Ενώ δεν προωθούνται οι μελέτες και η εξασφάλιση χρηματοδότησης για τα
παραπάνω έργα, επανέρχονται σκέψεις για την απαράδεκτη κι επικίνδυνη
υγειονομικά και περιβαλλοντικά καθ` ύψος επέκταση του ΧΥΤΑ Χαλκίδας.                                                                                                                                                                                                                                                    

3. Η σωστή λειτουργία των σταθμών μεταφόρτωσης σε όλους τους Δήμους που
μεταφέρουν απορρίμματα εκτός των γεωγραφικών τους ορίων είναι σοβαρό ζήτημα.
Πχ είναι θέμα πώς γίνεται η μεταφόρτωση κι η μεταφορά απ την Χαλκίδα στα
Τρίκαλα

4. Παραβλέπεται η πορεία της ανακύκλωσης στην Περιφέρεια της Στερεάς, που όπως
δείχνουν τα στατιστικά στοιχεία της συλλογής που γίνεται σήμερα έχει σε όλους
τους Δήμους παραμεληθεί.

Με αυτά τα δεδομένα… ως ΛΑ.ΣΥ. θεωρούμε ότι απαιτούνται μέτρα που θα
ανταποκρίνονται στις σύγχρονες ανάγκες, χωρίς να φορτώνουν νέες οικονομικές
επιβαρύνσεις στους δημότες.

Απαιτείται επιτάχυνση των έργων και φυσικά χρηματοδότηση τους από τον κρατικό
προϋπολογισμό….

Απαιτείται σταθερός προσανατολισμός σε σύγχρονες επιστημονικές μεθόδους διαχείρισης
των απορριμμάτων, με προτεραιότητα τη διαλογή στην πηγή, αποκλείοντας την καύση.

Βεβαίως όλα αυτά «σκοντάφτουν» στην επιχειρηματική δράση και τον γνώμονα του
κέρδους, που είναι το υπέρτατο κριτήριο τόσο για τους μονοπωλιακούς ομίλους και τις
επιχειρήσεις που δραστηριοποιούνται στα απορρίμματα, όσο και για τους διαχειριστές του
συστήματος, κεντρικά και τοπικά.

Εδώ εντάσσεται κι ο αδιαφανής κι αναποτελεσματικός τρόπο λειτουργίας του ΦοΔΣΑ σαν
Α.Ε, με ιδιωτικό οικονομικά κριτήρια…. Χωρίς τον ουσιαστικό έλεγχο των δημοτικών
συμβουλίων.

Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ καταδικάζουμε πολιτικά την στάση του παρατηρητή, που
κρατάτε ως Περιφερειακή Αρχή.

Προτείνουμε, άμεσα, ειδική, συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου με εισήγηση και
αποφασιστικό χαρακτήρα….. που θα ασχοληθεί  :

 με τις προωθούμενες αλλαγές στο Εθνικό Σχέδιο Διαχείρισης Απορριμμάτων,
 με την ανάγκη επικαιροποίησης του Περιφερειακού Σχεδιασμού,
 με την εξασφάλιση κρατικής επιχορήγησης, που θα αποκλείει τα ΣΔΙΤ και την

λογική ιδιωτικοποιήσεων και φυσικά την επιβάρυνση του λαού.
 Με το αποκλεισμό της χρησιμοποίησης της καύσης των απορριμμάτων ως λύση

στο πρόβλημα της διαχείρισης τους.
Προτείνουμε, επίσης, η Επιτροπή περιβάλλοντος να ασχοληθεί συγκεκριμένα και
αναλυτικά με τις Περιβαλλοντικές Μελέτες των Έργων, που καθυστερούν…. Με την
πραγματική κατάσταση των ΧΥΤΑ που υπάρχουν στον χώρο ευθύνης μας και φυσικά με
την πορεία της ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ΅, όπου η καθυστέρηση είναι ολοφάνερη.



****************

ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης

ομόφωνα

ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 23 / 09/ 2022.
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ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από
διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

πλειοψηφία

με 5 ψήφους υπέρ  και 2 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας και της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής ) την έγκριση της μελέτης Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για
την ίδρυση πλωτής μονάδας πάχυνσης σε θαλάσσια έκταση 20 στρεμμάτων, στη θέση
¨Όρμος Κόφινας¨, του Δήμου Μαντουδίου - Λίμνης - Αγίας Άννας Νομού Ευβοίας, εντός
της ΠΑΥ Β8, της εταιρείας ¨Ε. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ & ΣΙΑ Ο.Ε.¨, σύμφωνα με την εισήγηση
της υπηρεσίας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Σχετικά με τις ιχθυοκαλλιέργειες, σαν ΛΑΙΚΗ
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ έχουμε την άποψη και διεκδικούμε :
 Την άμεση αναστολή κάθε διαδικασίας θεσμοθέτησης Περιοχών Οργανωμένης

Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών (Π.Ο.Α.Υ.),
 Την αναθεώρηση του «Ειδικού Χωροταξικού Πλαισίου των Υδατοκαλλιεργειών»,

κάτω από συγκεκριμένους όρους :
 Προ της θεσμοθέτησής του νέου Πλαισίου να προηγηθεί θεσμοθέτηση «Θαλάσσιου

Χωροταξικού Πλαισίου».
 Να παρθούν μέτρα αποτροπής ή έστω και περιορισμού της μονοπωλιακής

εκμετάλλευσης και αυτού του τομέα.
 Να υπάρχει διαρκής έλεγχος των όρων λειτουργίας κάθε Υδατοκαλλιέργειας.
 Για την αδειοδότηση Π.Ο.Α.Υ. και ιχθυοτροφείων, να είναι στο εξής αναγκαία η

σύμφωνη γνώμη των οικείων Ο.Τ.Α. α΄ και β΄ βαθμού από τα πρώτα στάδια
σχεδιασμού και όχι η απλή γνώμη τους, η οποία περιφρονείται διαχρονικά έως
σήμερα.

Επειδή τίποτε από αυτά δεν εφαρμόζετε σήμερα…. Στην περίπτωση ίδρυσης πλωτής
μονάδας πάχυνσης σε θαλάσσια έκταση 20 στρεμμάτων, στη θέση ¨Όρμος Κόφινας¨, του
Δήμου Μαντουδίου - Λίμνης - Αγίας Άννας….. ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση.

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  143

ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από
διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

πλειοψηφία



με 6  ψήφους υπέρ  και 1 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση της μελέτης
Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την περιβαλλοντική αδειοδότηση νέου Σ.Β.Κ.Τ.
με δρόμο πρόσβασης, της εταιρείας ¨WIND ΕΛΛΑΣ ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΕΣ ΑΕΒΕ¨, με την
από κοινού χρήση με την εταιρεία VODAFONE, με κωδική ονομασία θέσης
¨ΝΕΡΑΙΔΟΛΑΚΩΜΑ 2 90131¨, στη θέση ¨Νεραϊδολάκωμα¨, πλησίον Δεσφίνας, Δ.Ε.
Δεσφίνας, του Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η παρούσα μελέτη αποτελεί την Μελέτη
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του σταθμού βάσης κινητής τηλεφωνίας ιδιωτικών
συμφερόντων που πρόκειται να κατασκευαστεί, σε εκτός σχεδίου περιοχή.
H συγκεκριμένη μελέτη περιλαμβάνει ως συνοδό έργο, μελέτη οδοποιίας και βρίσκεται
εκτός προστατευόμενης περιοχής του δικτύου Νatura 2000.
Η μελέτη αφορά στην  τοποθέτηση κεραιών.. Ταυτόχρονα, εξασφαλίζεται και δρόμος για
να υπάρχει ευκολότερη πρόσβαση στις εγκαταστάσεις τους.
 Επειδή έχουμε σταθερή πολιτική αντίληψη για την ανάγκη  ουσιαστικής και

συνεχιζόμενης αντίστασης στην ιδιωτικοποίηση των  υπηρεσιών που καλύπτουν
κοινωνικές ανάγκες, μια και έτσι παραδίνονται ο λαός και η Χώρα στην
εκμετάλλευση των μονοπωλίων…..

 Επειδή θεωρούμε τις τηλεπικοινωνίες αποκλειστικά κρατική ευθύνη και υποχρέωση.
 Επειδή με την συγκεκριμένη εισήγηση αναγνωρίζονται δικαιώματα και

εξασφαλίζονται διευκολύνσεις σε μονοπώλια του κλάδου των τηλεπικοινωνιών….

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση.
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ΘΕΜΑ 4ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α) το με αριθμ. πρωτ:8967/22-09-2022 έγγραφο της Δημάρχου του
Δήμου Αμφίκλειας- Ελάτειας β) την αριθμ. 59/2022 απόφαση του Δήμου Αμφίκλειας-
Ελάτειας, γ) το από 26-10-2022 έγγραφο της εταιρείας ¨ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨, τα οποία
αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση
αποφασίζει

ομόφωνα

αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού
υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,71 MW της εταιρείας ¨ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨ επί του
ρέματος ¨Ξεριές¨ Δ.Ε. Τιθορέας στο Δήμο Αμφίκλειας - Ελάτειας Ν. Φθιώτιδας, σύμφωνα
με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Η κα Καραβασίλη τόνισε ότι: Η εισήγηση αφορά την κατασκευή υδροηλεκτρικού έργου από
ιδιώτη.
Και σε αυτήν περίπτωση ισχύει η τοποθέτηση μας ενάντια σε κάθε δραστηριότητα που
ιδιωτικοποιεί την παραγωγή της ενέργειας….. Εφόσον θεωρούμε την ενέργεια κοινωνικό
αγαθό, απόλυτα αναγκαίο για τον λαό και όχι στοιχείο κερδοσκοπίας…..

Αντιδρούμε αποφασιστικά στις κατευθύνσεις της Ε.Ε, που υλοποιούν οι μέχρι σήμερα
κυβερνήσεις, για ιδιωτικοποίηση της παραγωγής της……

Σημειώνουμε, επίσης, πως με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού»
υπέρ ιδιωτών δεσμεύονται τα νερά του τόπου μας…. αλλάζει ο δημόσιος και κοινωνικός



χαρακτήρας τους……. η ελεύθερη πρόσβαση σε αυτά και δεν μπορούν να
χρησιμοποιηθούν για άλλες ουσιαστικές μορφές ανάπτυξης άμεσα συνδεδεμένες με τα
λαϊκά στρώματα και τους αυτοαπασχολούμενους στην γεωργία, στην κτηνοτροφία στην
μεταποίηση των προϊόντων τους και τον τουρισμό.

Με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού» ιδιωτικών συμφερόντων είναι
ορατός ο κίνδυνος ιδιωτικοποίησης του υδάτινου πλούτου του τόπου μας και
συγκέντρωσής του στα χέρια λίγων κρατικό -επιδοτούμενων επιχειρηματιών.

Με άλλα λόγια μετατρέπεται το νερό από δημόσιο και κοινωνικό  αγαθό σε εμπόρευμα,
που θα το εκμεταλλεύονται τα ιδιωτικά συμφέροντα.

Σε αυτή την λογική, συνεκτιμώντας και την γνώμη τοπικών φορέων,  ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ
ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν
οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..

Ξέρουμε πολύ καλά πως δεν υπάρχει η κατάλληλη οργάνωση και προσανατολισμός των
αρμόδιων υπηρεσιών του δημοσίου…. Ο ιδιώτης θα λειτουργεί στα πλαίσια του
συστήματος ανεξέλεγκτος.
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ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και την αριθμ. 216/2022 απόφαση του Δήμου Δελφών, τα οποία αποτελούν
αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει
κατά

πλειοψηφία

με  4 ψήφους υπέρ  και 3 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας και της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής και του κου Σωτηρόπουλου Κων/νου) την έγκριση της Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,2
MW της εταιρείας ¨ ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨ στη θέση ¨Ρινόρρεμα¨ Δ.Δ. Καλλιέων του Δήμου
Δελφών στο Ν. Φωκίδας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η εισήγηση αφορά την κατασκευή υδροηλεκτρικού
έργου από ιδιώτη.
Και σε αυτήν περίπτωση ισχύει η τοποθέτηση μας ενάντια σε κάθε δραστηριότητα που
ιδιωτικοποιεί την παραγωγή της ενέργειας….. Εφόσον θεωρούμε την ενέργεια κοινωνικό
αγαθό, απόλυτα αναγκαίο για τον λαό και όχι στοιχείο κερδοσκοπίας…..

Αντιδρούμε αποφασιστικά στις κατευθύνσεις της Ε.Ε, που υλοποιούν οι μέχρι σήμερα
κυβερνήσεις, για ιδιωτικοποίηση της παραγωγής της……

Σημειώνουμε, επίσης, πως με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού»
υπέρ ιδιωτών δεσμεύονται τα νερά του τόπου μας…. αλλάζει ο δημόσιος και κοινωνικός
χαρακτήρας τους……. η ελεύθερη πρόσβαση σε αυτά και δεν μπορούν να
χρησιμοποιηθούν για άλλες ουσιαστικές μορφές ανάπτυξης άμεσα συνδεδεμένες με τα
λαϊκά στρώματα και τους αυτοαπασχολούμενους στην γεωργία, στην κτηνοτροφία στην
μεταποίηση των προϊόντων τους και τον τουρισμό.



Με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού» ιδιωτικών συμφερόντων είναι
ορατός ο κίνδυνος ιδιωτικοποίησης του υδάτινου πλούτου του τόπου μας και
συγκέντρωσής του στα χέρια λίγων κρατικό -επιδοτούμενων επιχειρηματιών.

Με άλλα λόγια μετατρέπεται το νερό από δημόσιο και κοινωνικό  αγαθό σε εμπόρευμα,
που θα το εκμεταλλεύονται τα ιδιωτικά συμφέροντα.

Σε αυτή την λογική, συνεκτιμώντας και την γνώμη τοπικών φορέων,  ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ
ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν
οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..

Ξέρουμε πολύ καλά πως δεν υπάρχει η κατάλληλη οργάνωση και προσανατολισμός των
αρμόδιων υπηρεσιών του δημοσίου…. Ο ιδιώτης θα λειτουργεί στα πλαίσια του
συστήματος ανεξέλεγκτος.

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό   146

ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α) την αριθμ. 215/2022 απόφαση του Δήμου Δελφών, β)το από 16-09-
2022 Δ1 έντυπο απόψεων του Δικτύου Φορέων και Πολιτών για την Προστασία των
Αγράφων, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από
διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

πλειοψηφία

με  4 ψήφους υπέρ  και 3 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας, της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής και του κου Σωτηρόπουλου Κων/νου) την έγκριση της Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος
1,18 MW  της εταιρείας ¨ ΠΑΜΒΩΤΙΣ ΕΝΕΡΓΙΑΚΗ Ο.Ε.¨ στη θέση ¨Αθανάσιος Διάκος¨ του
Δήμου Δελφών στο Ν. Φωκίδας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η εισήγηση αφορά την κατασκευή υδροηλεκτρικού
έργου από ιδιώτη.
Και σε αυτήν περίπτωση ισχύει η τοποθέτηση μας ενάντια σε κάθε δραστηριότητα που
ιδιωτικοποιεί την παραγωγή της ενέργειας….. Εφόσον θεωρούμε την ενέργεια κοινωνικό
αγαθό, απόλυτα αναγκαίο για τον λαό και όχι στοιχείο κερδοσκοπίας…..

Αντιδρούμε αποφασιστικά στις κατευθύνσεις της Ε.Ε, που υλοποιούν οι μέχρι σήμερα
κυβερνήσεις, για ιδιωτικοποίηση της παραγωγής της……

Σημειώνουμε, επίσης, πως με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού»
υπέρ ιδιωτών δεσμεύονται τα νερά του τόπου μας…. αλλάζει ο δημόσιος και κοινωνικός
χαρακτήρας τους……. η ελεύθερη πρόσβαση σε αυτά και δεν μπορούν να
χρησιμοποιηθούν για άλλες ουσιαστικές μορφές ανάπτυξης άμεσα συνδεδεμένες με τα
λαϊκά στρώματα και τους αυτοαπασχολούμενους στην γεωργία, στην κτηνοτροφία στην
μεταποίηση των προϊόντων τους και τον τουρισμό.

Με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού» ιδιωτικών συμφερόντων είναι
ορατός ο κίνδυνος ιδιωτικοποίησης του υδάτινου πλούτου του τόπου μας και
συγκέντρωσής του στα χέρια λίγων κρατικό -επιδοτούμενων επιχειρηματιών.

Με άλλα λόγια μετατρέπεται το νερό από δημόσιο και κοινωνικό  αγαθό σε εμπόρευμα,
που θα το εκμεταλλεύονται τα ιδιωτικά συμφέροντα.



Σε αυτή την λογική, συνεκτιμώντας και την γνώμη τοπικών φορέων,  ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ
ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν
οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..

Ξέρουμε πολύ καλά πως δεν υπάρχει η κατάλληλη οργάνωση και προσανατολισμός των
αρμόδιων υπηρεσιών του δημοσίου…. Ο ιδιώτης θα λειτουργεί στα πλαίσια του
συστήματος ανεξέλεγκτος.
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ΘΕΜΑ 7ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α) την αριθμ. 91/2022 απόφαση του Δήμου Δωρίδας, β)το από 23-09-
2022  έγγραφο του Δασολόγου- Περιβαλλοντολόγου κου Βλάχου Ανδρέα (με τα
επισυναπτόμενα σε αυτό υπομνήματα  της Ένωσης Δαφναίων), γ) το από 26-10-2022
έγγραφο της εταιρείας ¨ΒΕΛΙΤΣΑ ΙΚΕ¨, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

αρνητικά για την έγκριση της μελέτης των Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
μικρού υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε) ισχύος 1,96 MW της εταιρείας ¨Γ. ΒΑΣΙΛΑΣ MIKE
στην περιοχή ¨Δάφνος¨ Δ.Ε. Βαρδουσίων και Λιδωρικίου στο Δήμο Δωρίδας Ν. Φωκίδας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η εισήγηση αφορά την κατασκευή υδροηλεκτρικού
έργου από ιδιώτη.
Και σε αυτήν περίπτωση ισχύει η τοποθέτηση μας ενάντια σε κάθε δραστηριότητα που
ιδιωτικοποιεί την παραγωγή της ενέργειας….. Εφόσον θεωρούμε την ενέργεια κοινωνικό
αγαθό, απόλυτα αναγκαίο για τον λαό και όχι στοιχείο κερδοσκοπίας…..

Αντιδρούμε αποφασιστικά στις κατευθύνσεις της Ε.Ε, που υλοποιούν οι μέχρι σήμερα
κυβερνήσεις, για ιδιωτικοποίηση της παραγωγής της……

Σημειώνουμε, επίσης, πως με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού»
υπέρ ιδιωτών δεσμεύονται τα νερά του τόπου μας…. αλλάζει ο δημόσιος και κοινωνικός
χαρακτήρας τους……. η ελεύθερη πρόσβαση σε αυτά και δεν μπορούν να
χρησιμοποιηθούν για άλλες ουσιαστικές μορφές ανάπτυξης άμεσα συνδεδεμένες με τα
λαϊκά στρώματα και τους αυτοαπασχολούμενους στην γεωργία, στην κτηνοτροφία στην
μεταποίηση των προϊόντων τους και τον τουρισμό.

Με τα Μικρά Υδροηλεκτρικά και τις «άδειες χρήσης νερού» ιδιωτικών συμφερόντων είναι
ορατός ο κίνδυνος ιδιωτικοποίησης του υδάτινου πλούτου του τόπου μας και
συγκέντρωσής του στα χέρια λίγων κρατικό -επιδοτούμενων επιχειρηματιών.

Με άλλα λόγια μετατρέπεται το νερό από δημόσιο και κοινωνικό  αγαθό σε εμπόρευμα,
που θα το εκμεταλλεύονται τα ιδιωτικά συμφέροντα.

Σε αυτή την λογική, συνεκτιμώντας και την γνώμη τοπικών φορέων,  ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ
ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν
οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..



Ξέρουμε πολύ καλά πως δεν υπάρχει η κατάλληλη οργάνωση και προσανατολισμός των
αρμόδιων υπηρεσιών του δημοσίου…. Ο ιδιώτης θα λειτουργεί στα πλαίσια του
συστήματος ανεξέλεγκτος.
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ΘΕΜΑ 8ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και την αριθμ. 100/2022 απόφαση του Δήμου Θηβαίων, τα οποία
αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση
αποφασίζει κατά

πλειοψηφία

με  4 ψήφους υπέρ  και 3 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας, της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής και του κου Σωτηρόπουλου Κων/νου) την έγκριση της Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας
ισχύος 28,5 MW της ¨VIORES MAE¨ στη θέση ¨Βαθειά Λάκκα¨ του Δήμου Θηβαίων στο Ν.
Βοιωτίας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….
στη βάση των απατηλών και ψεύτικων αναφορών τους για την λεγόμενη « πράσινη
ανάπτυξη »…. σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγούν σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την
λαϊκή κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων

Οδηγούν στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από
τα μονοπώλια.

Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.

Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.

Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.

Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….



Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.

Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.

Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.
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ΘΕΜΑ 9ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και το με αριθμ. πρωτ:18073/ 25-10-2022 έγγραφο του  Δημάρχου του
Δήμου Θηβαίων για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος  για τη λήψη σχετικής
απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

την αναβολή της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) νέου Σταθμού
παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας συνδυασμένου κύκλου με καύση φυσικού αερίου,
ονομαστικής ισχύος 651 MW, της εταιρείας ¨ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ Α.Ε.¨ που πρόκειται να
εγκατασταθεί εντός της Βιομηχανικής Περιοχής (ΒΙ.ΠΕ.) Θίσβης στην Περιφερειακή
Ενότητα Βοιωτίας, για τη λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο.
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ΘΕΜΑ 10ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από
διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

πλειοψηφία

με  4 ψήφους υπέρ  και 3 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας, της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής και του κου Σωτηρόπουλου Κων/νου) την έγκριση της Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας
ισχύος 10,8 MW της ¨ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΡΙΤΣΩΝΑΣ ΙΚΕ¨ στη θέση ¨ΑΜΠΕΛΙΑ
ΜΕΛΙΣΣΟΒΡΑΧΩΝ¨ των Δήμων Χαλκιδέων και Θηβαίων στους Ν. Ευβοίας και Βοιωτίας
αντίστοιχα.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….
στη βάση των απατηλών και ψεύτικων αναφορών τους για την λεγόμενη « πράσινη



ανάπτυξη »…. σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγούν σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την
λαϊκή κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων

Οδηγούν στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από
τα μονοπώλια.

Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.

Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.

Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.

Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….

Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.

Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.

Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  151

ΘΕΜΑ 11ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και το με αριθμ. πρωτ:180792/ 27-10-2022 έγγραφο του  Δημάρχου του
Δήμου Τανάγρας για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος  για τη λήψη σχετικής
απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

την αναβολή της μελέτης των Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθμού
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) με ονομασία ¨ΣΚΟΥΡΤΑ I¨ ισχύος 144 MW
της¨ Χ. ΡΟΚΑΣ ΑΒΕΕ¨ στη Δ.Ε. Δερβενοχωρίων του Δήμου Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας,
για τη λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο.
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ΘΕΜΑ 12ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α)το με αριθμ. πρωτ:18073/ 25-10-2022 έγγραφο του  Δημάρχου του
Δήμου Θηβαίων για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος,  για τη λήψη σχετικής
απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο, β) το από 17-09-2022 έγγραφο του Δικτύου
Βοιωτών κόντρα στον ενεργειακό ΄΄ παροξυσμό΄΄, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο
τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

την αναβολή της συζήτησης για τη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) )
σταθμού αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) ισχύος 200 MW στη θέση ¨Λικέρι¨ της
¨HELIOTHEMA ENERGY SINGLE MEMBER S.A.¨ στο Δήμο Θηβαίων Ν. Βοιωτίας, για τη
λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο.
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ΘΕΜΑ 13ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και την αριθμ. 3/18/2022 απόφαση του Δήμου Λοκρών, τα οποία
αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση
αποφασίζει

ομόφωνα

αρνητικά για την έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού
σταθμού  παραγωγής ηλεκτρικής  ενέργειας ισχύος 23,4 ΜW  της  ΄΄ WE GRAIGOS
NEW ENERGIES MIKE ΄΄  στη θέση  ¨ΣΤΑΥΡΟΣ - ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΣ ¨ των Δήμων Λοκρών
και Ορχομενού στους  Ν. Φθιώτιδας και Βοιωτίας αντίστοιχα.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….
στη βάση των απατηλών και ψεύτικων αναφορών τους για την λεγόμενη « πράσινη
ανάπτυξη »…. σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγούν σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την
λαϊκή κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων

Οδηγούν στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από
τα μονοπώλια.

Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.



Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.

Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.

Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….

Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.

Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.

Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.
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Κατά τη συζήτηση του παρακάτω θέματος συμμετείχε ο εκπρόσωπος του Δικτύου
Βοιωτών Κόντρα στον Ενεργειακό ΄΄ ΠΑΡΟΞΥΣΜΟ΄΄ κος Τάσος Κεφαλάς και
τοποθετήθηκε επί τα αναφερόμενα στη μελέτη.

ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α) την με αριθμ. 94/2022 απόφαση του Δήμου Λεβαδέων, β)το από
27-10-2022 έγγραφο του Δικτύου Βοιωτών κόντρα στον ενεργειακό ΄΄ παροξυσμό΄΄, τα
οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική
συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου
Κατασκευή και λειτουργία Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ),
εγκατεστημένης ισχύος 52,8 MW της ΄΄GREEN REPOWER PHOTOVOLTAIC
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ Ι.Κ.Ε. ΄΄ με ονομασία ¨ΟΜΟΡΦΗ ΛΑΚΚΑ¨ στις θέσεις ¨ΟΜΟΡΦΗ
ΛΑΚΚΑ - ΣΤΑΛΑ - ΛΙΘΑΡΟΣΤΡΟΥΓΚΑ - ΤΑΥΡΟΣ¨, στις Τ.Κ. Κυριακίου και Αγίας Άννας
και Αγίας Τριάδος και Λεβαδέων και των συνοδών του έργων, στις Δ.Ε. Λεβαδέων, Π.Ε.
Βοιωτίας, της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας¨.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….



στη βάση των απατηλών και ψεύτικων αναφορών τους για την λεγόμενη « πράσινη
ανάπτυξη »…. σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγούν σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την
λαϊκή κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων

Οδηγούν στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από
τα μονοπώλια.

Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.

Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.

Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.

Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….

Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.

Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.

Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.
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Κατά τη συζήτηση του παρακάτω θέματος μέσω της εφαρμογής  ΄΄ΖΟΟΜ΄΄ το μέλος της
επιτροπής κος Σωτηρόπουλος Κων/νος, ζήτησε η Έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών
Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας
συνολικής ισχύος 90 MW της ¨ ΜΥΤΙΚΑΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ MIKE¨ στη θέση ¨ΜΥΤΙΚΑΣ¨ του
Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας, να γίνει από το  περιφερειακό Συμβούλιο.

Στη συνέχεια πήρε το λόγο ο  πρόεδρος της επιτροπής κος  Κυρμανίδης Ηλίας , ο οποίος
διαφώνησε και ζήτησε να τεθεί σε ψηφοφορία  η πρόταση του κου Σωτηρόπουλο
Κων/νου.

ΘΕΜΑ 1ο - Εκτός Ημερήσιας Διάταξης : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και
Ανάπτυξης κος. Κυρμανίδης Ηλίας  εισηγήθηκε τη λήψη απόφασης της Μελέτης



Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής ισχύος 90 MW της ¨ ΜΥΤΙΚΑΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ MIKE¨ στη
θέση ¨ΜΥΤΙΚΑΣ¨ του Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας, να γίνει από το  περιφερειακό
Συμβούλιο.
Εισηγητής: Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κος. Κυρμανίδης
Ηλίας.

Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης αποφάσισε κατά

 πλειοψηφία

με  5 ψήφους κατά και 2  υπέρ (  της κας Κοροπούλη - Κατσιμίχα Βασιλική και του κου
Σωτηρόπουλο Κων/νου )  της λήψη απόφασης της Μελέτης Περιβαλλοντικών
Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας
συνολικής ισχύος 90 MW της ¨ ΜΥΤΙΚΑΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ MIKE¨ στη θέση ¨ΜΥΤΙΚΑΣ¨ του
Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας, να γίνει από το  περιφερειακό Συμβούλιο.
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ΘΕΜΑ 15ο :Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και καθώς και α)την αριθμ. 214/2022 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου
του Δήμου Δελφών, β) την από 31/10/2022 αντίρρηση – αίτημα των δημοτών της Δ.Ε.
Γαλαξιδίου, της Δ.Ε. Ιτέας,  της Δ.Ε. Άμφισσας του Δήμου Δελφών και φίλων της περιοχής,
τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική
συζήτηση αποφασίζει κατά

πλειοψηφία

με 4 ψήφους υπέρ και 3 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας και της κας Κοροπούλη-
Κατσιμίχα Βασιλικής και του κου Σωτηρόπουλου Κων/νου)  την έγκρισης  της Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής ισχύος 90 MW της ¨ ΜΥΤΙΚΑΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ MIKE¨ στη
θέση ¨ΜΥΤΙΚΑΣ¨ του Δήμου Δελφών Ν. Φωκίδας .
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική
υποστήριξη.….σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή
κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων
Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα
μονοπώλια…..από ιδιώτες.



Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.
Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία…. Διαφωνούμε και με την εγκατάσταση
φωτοβολταϊκών συστοιχιών, που χάριν του κέρδους δραστηριοποιούν ακόμη και
μικρομεσαίους επενδυτές.
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο……
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε.
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..
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ΘΕΜΑ 16ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και την αριθμ. 12/99/2022 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου
Λοκρών για αναβολή της συζήτησης του θέματος, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο
τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

αρνητικά για την έγκριση της μελέτης των Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) ΄΄
Αιολικό πάρκο ισχύος 121,0ΜWστη θέση ΄΄ Ερημιά΄΄ Δ.Ε. Μαλεσίνης & Δ.Ε. Ουποντίων,
Δήμου Λοκρών, Π.Ε. Φθιώτιδας Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, κατόπιν αιτήματος του
Δήμου Λοκρών.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική υποστήριξη.….
στη βάση των απατηλών και ψεύτικων αναφορών τους για την λεγόμενη « πράσινη
ανάπτυξη »…. σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγούν σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την
λαϊκή κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων



Οδηγούν στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από
τα μονοπώλια.

Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.

Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.

Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.

Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….

Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.

Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.

Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.

ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.
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ΘΕΜΑ 17ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή
Αντώνη καθώς και α)την αριθμ. 54/2022 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου  
Αλιάρτου – Θεσπιέων, β) το με αριθμ. πρωτ:18073/ 25-10-2022 έγγραφο του  Δημάρχου
του Δήμου Θηβαίων για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος,  για τη λήψη
σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο
τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

την αναβολή της συζήτησης για τη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 37,2 MW της ‘’WINDSPUR
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΜΙΚΕ’’ στη θέση «ΜΑΓΟΥΛΑ» των Δήμων Αλιάρτου - Θεσπιέων και
Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας.
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και
ξεκινάει από την αντίθεση μας στις πολιτικές ιδιωτικοποίησης της παραγωγής της
ενέργειας…. Στην απελευθέρωση  της αγοράς της Ενέργειας, που επέβαλε η Ε.Ε και οι
οδηγίες της, παραδίνοντας την στην εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου
κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης



των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας από το μεγάλο κεφάλαιο, με κρατική
υποστήριξη.….σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας
μας…. και την εισαγωγή της ενέργειας στην ελεύθερη αγορά και το χρηματιστήριο,
σύμφωνα με τις οδηγίες της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή
κατανάλωση και άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών
στρωμάτων
Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα
μονοπώλια.
Στην προέκταση αυτών των πολιτικών, ξέρουμε, πως, η πρακτική των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του.
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.
Για αυτό διαφωνούμε από θέση αρχών με τους αιολικούς σταθμούς παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν σαν επενδυτική ευκαιρία….
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και των μέχρι σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.
Σε αυτή την βάση αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο και
να τον κινητοποιήσουμε.
ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 159

Ύστερα από τα παραπάνω, λύνεται η συνεδρίαση στις  11.20 π.μ. και  συντάχθηκε το
πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα μέλη, ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                         ΤΑ ΜΕΛΗ                                  Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Κυρμανίδης Ηλίας            Αποστολόπουλος Κων/νος Αλεξοπούλου Δέσποινα

Μπουρμάς Ηλίας

                                     Καλατζή Αικατερίνη

                                      Καραβασίλη Ιουλία

Κοροπούλη – Κατσιμίχα Βασιλική



                                     Σωτηρόπουλος Κων/νος

Ακριβές Αντίγραφο
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